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Alpina Rådet - Protokoll 
 
Datum: 2019-04-14 
Tid: kl. 09.00-13.00 
Plats: Snödrivan, Experium, Sälen 

 
 
Deltagare: 
Nina Andersson (telefon)  Inger Nordqvist, ordf. 
H-P Carlsson (telefon)  Tomas Dahlberg, justerare 
Fredrik Kingstad   Daniel Ericsson (telefon) 
Tommy Eliasson Winter 
   
Frånvarande:    Inbjuden: 
Olle Danielsson  Tobias Fellman 
    Karin Sundberg 
    Katarina Fahlén (telefon) 
    Anna-Karin Jejlid 
   

1 Återkoppling föregående protokoll 
Läggs till handlingarna 

2 Rapporter/Information 

2.1 Ekonomi 
 
Nationella budgeten är i enlighet med plan. 
 
Budgetprocessen inför 2019-2020 har startats upp. 
 

  

2.2 Nationellt 
 
Klarna Ski team är säkrat med 3 års finansiering för sju 
atleter per år och 1,5 tränartjänster. Samarbete sker med 
Stockholms Universitet. Hösten 2019 tas sju herrar in. 
 
Skiduniversitetet MIUNs verksamhet flyttas till Åre.  
 
Team 2019 övergår till Team Bauhaus med samarbete 
inom MIUN. Verksamheten har 2,5 tränartjänster. 
 
Tillgänglighet till träning/tävling i skidanläggningar är ett 
strategiskt fokusområde . Olle Danielsson och Tommy 
Eliasson Winter har besökt anläggningar och kommuner i 
Norrbotten och diskuterat tillgängligheten i anläggningar 
där med god respons. 
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2.3 Tävlingsprogram 
 
2019/2020 års preliminära stomprogram har 
kommunicerats med landslagen. Önskvärt med 
stomprogram som motverkar långa resor för hållbarhet i 
miljö och för atleter och ledare. 
 
I det preliminära stomprogrammet finns fartvecka före jul 
samt  samarbete med SM-veckan i Boden/Luleå vecka 
13 för  SL och PSL. 
 

 KS 

2.4 Landslag 
 
Landslagen omstruktureras efter VM för nystart mot OS 
2022. 
 

  

2.5 Marknad 
 
Inget nytt att rapportera. 
 

  

3 Diskussion 

3.1 RIG dimensionering 2020-2023 
 
Riksidrottsförbundet föreslår en reducering med 30 RIG-
platser (alla grenar) inför kommande dimensionering. 
SSF argumenterar för att behålla nuvarande antal i sitt 
remissvar.  
 
Skolor som har tillstyrkta ansökningar för RIG 
dimensionering kommande period är befintliga RIG; 
Järpen, Gällivare och Malung samt nyansökningar; 
Torsby och Svenstavik. Under mötet diskuterades 
aktuella ansökningar och prioriteringar dem emellan som 
utgör input till remissvar till Riksidrottsförbundet. Katarina 
Fahlén sammanställer remissvar till Riksidrottsförbundet. 
 

 IN/T
F 

3.2 Beslutsprocessen – Tre motioner har inkommit. 
 

1. Dalarnas Skidförbund: 
Möjlighet att utöka Lilla Världscupen med grenen 
Skicross. 
 
Rådet uppdrar till Karin Sundberg att ta fram ett 
förslag för beslut. Förslaget redovisas efter 
sommaren. 
 

 IN 
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2. Medelpads Skidförbund: 
I)  Grenspecifik ranking i LVC landsdelsfinal 

 
- Rådet uppdrar till Karin Sundberg att ta fram ett 

förslag för beslut. Förslaget redovisas efter 
sommaren. 
 
II)  Regeln för U10-åkare att endast deltaga i 
distrikts- och regionstävlingar utökas till att även 
omfatta nationella tävlingar. 

 
- Rådet uppdrar till Karin Sundberg att ta fram ett 

förslag för beslut. Förslaget redovisas efter 
sommaren.  
 
III) Bansättning Slalom 

 
- Rådet uppdrar till Tobias Fellman att utarbeta ett 

förslag samt undersöka möjligheter till 
regeländring FIS bansättning via ledamöterna 
Anki Svärdby och Toni Franz. Förslaget redovisas 
innan höstens FIS-möte. 
 

3. Östergötlands Skidförbund: 
I) Ranking USM 
II) Ta bort begränsning till SM 
 
- Motionen bordläggs till nästa möte med 
anledning av sen inlämning.  

 
 
Beslutsprocessen för hantering av motioner lyfts upp i 
kommunikationen från SSF Alpint. 
 

3.3 Utvecklingstrappan och -dokumentet kommer att 
publiceras på egen hemsida. Anna-Karin skickar länk till 
rådet för påsyn. 
 

 AKJ 

3.5 Genomlysning av skidgymnasiesystemet 
 
Rådet diskuterade skidgymnasiesystemet och de 
förutsättningar systemet erbjuder. Rådet uppdrar till 
Tommy Eliasson Winter att ta fram förslag på hur en 
genomlysning av systemet av t.ex. en oberoende 
konsultbyrå kan göras. Syftet med genomlysningen är att 
utvärdera och analysera systemet för att utreda om 
strukturella justeringar behöver göras. 
 

 TF 
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Tommy presenterar förslag på genomlysning och 
utförare senast under maj månad. 
 

3.6 Antagningsprocessen till skidgymnasierna 
 
I samband med senaste antagningen till 
skidgymnasierna som hade 148 sökande, varav 92 
antagna uttrycktes frustration och irritation av några 
föräldrar med synpunkter på antagningsbeskeden. 
Tjänstemännen som handlade antagningsbeskeden 
upplevde några föräldrar som hotfulla. Alpina Rådet ser 
allvarligt på saken anser det oacceptabelt och adresserar 
det som en arbetsmiljöfråga. Arbetsmiljöfråga lyfts till 
SSFs styrelse. 
 

 TF 

3.7 Ansökan om bidrag till region 5 
 
Region 5 ansöker om 60.000 kr ur idrottslyftet för att 
utveckla verksamheten. En detaljerad plan som 
inkluderar budget presenterades för rådet. Alpina Rådet 
beslutar att bevilja stödet på 60.000 kr till regionen under 
förutsättning att projektet kan fortsätta långsiktigt utan 
fortsatt stöd.  
 

 TF 

4 Beslut 

4.1 Alpina Rådet beslutar att bevilja Region 5 stöd om 
60.000 kr från idrottslyftet för att utveckla verksamheten 
under de förutsättningar som redovisas under punkt 3.7. 
 

  

4.2 Alpina Rådet beslutar att införa FIS koder för U14/U16 i 
de fall FIS har koder för åldersklasserna. 
 

  

 

5 Övriga frågor 

5.1 Arrangörsutbildningar 
 
Arrangörsutbildning läggs under utbildning för att bättre 
passa in i utbildningshjulet. Rådet understryker att det är 
viktigt med välutbildade tävlingsledare och -organisation 
för att säkerställa regelrätta tävlingsarrangemang. 
 

  

 
 


